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Protokoll fört vid Styrelsemöte
Luleå Universitets Datorförening

Tidpunkt 2022-08-11, 18:17 - 18:41

Plats T1

Närvarande Rasmus Bengtsson Ordförande tillika mötesordförande
Carlos D. B. Orellana Sekreterare tillika mötessekreterare
Jenny Enckell Kassör tillika justeringsperson
Pontus Asservik PR-ansvaring tillika justeringsperson

1 Mötets högtidliga öppnande

Rasmus Bengtsson förklarade mötet öppnat 18:17.

2 Formalia

1. Val av mötesordförande
Rasmus Bengtsson valdes till mötesordförande.

2. Val av mötessekreterare
Carlos D. B. Orellana valdes till mötessekreterare.

3. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare
Jenny Enckell och Pontus Asservik valdes till justeringspersoner.

4. Mötets behöriga utlysande
Styrelsemötet förklaras behörigt.

5. Eventuella adjungeringar
Inga adjungeringar.

3 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att fastslå dagordningen.

Jenny Enckell Pontus Asservik Rasmus Bengtsson
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4 Beslut. Fastställa datum för medlemsmöte 1

På tidigare styrelsemöte så bestämde vi oss för att preliminärt ha medlemsmöte på den 15e septem-
ber och nu är det dags att fastställa detta.

Förslag till beslut:

Att fastsälla 15e september 2022 som datumet för medlemsmöte 1.

Mötet beslutade
Att fastsälla 15e september 2022 som datumet för medlemsmöte 1.

5 Diskussion. Inköp av hörlurar och mikrofoner

Vi har haft intresse från medlemmar om att införskaffa hörlurar och mikrofoner att låna på LUDD.
Diskussion:
Köpa in rosa gamingheadset, och sätta det på dator tillbehör.

6 Diskussion. Skyltning

Hur kan vi göra det så lätt som möjligt för nollor att hitta till LUDD?
Diskussion:
Pontus tar initiativ för skyltar.

7 Diskussion. Bromålning

Kåren har efter kommunikation med kommunen indikerat att bromålningen kommer kunna börja
den 13:e augusti, skulle det vara värt det för oss att måla bron redan fredag natt för att kunna ta
ett större område av bron en vad vi har i nuläget.
Diskussion:
Måla Vicke på fredag kväll.

8 Diskussion. LUDD-trailer

Nolle-p börjar nu närma sig med stora steg, är planen fortfarande att vi ska producera en LUDD-
trailer eller ska vi avvakta med detta till senare i och med allt arbete som vi har kvar innan nolle-p
Diskussion:
Vi försenar denna punkt.

9 Diskussion. Inval av bosch-ansvarig

En nominering till bosch-ansvarig har kommit in, vill vi hålla ett val för det omgående eller ska vi
vänta tills efter medlemsmöte 1.
Diskussion:
Vi väljer bosch ansvarig för att ge nollor chans till att bli bosch asvarig.

Jenny Enckell Pontus Asservik Rasmus Bengtsson
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10 Övriga ärenden

Spelkväl med NPG, Ludd tar med brädspel.

11 Mötets högtidliga avslutande

Rasmus Bengtsson förklarade mötet avslutat 18:41.

Carlos D. B. Orellana, mötessekreterare Rasmus Bengtsson, mötesordförande

Jenny Enckell, justeringsperson Pontus Asservik, justeringsperson


